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Protokół Nr 12/2020 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 27 października 2020 roku 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej Białogard – pokój nr 233 – I piętro.  
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia komisji, w tym przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń 

komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXVI Sesję Rady Miejskiej 
    Białogardu. 
3. Sprawy różne.  
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1200 otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Mariusz Smoliński. 
Przywitał Sekretarza Miasta Piotra Janowskiego oraz członków komisji. Powiedział, że mamy 
do przyjęcia protokoły z posiedzeń komisji: nr 10 i 11. Wszyscy członkowie komisji otrzymali 
powyższe protokoły elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś pytania, bądź 
uwagi. Jeżeli nie ma to protokoły poddaje pod głosowanie.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano:  
za – 3 (jednogłośnie).  
 
Ad 2 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard – druk A, 
Przedstawił: Sekretarza Miasta – Piotr Janowski 
Po krótkim wysłuchaniu uzasadnienia projektu uchwały i krótkiej dyskusji Przewodniczący 
Komisji poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały. 
Przegłosowano: 
za – 3 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
b) w sprawie dopuszczenia dodatkowych instrumentów płatniczych – druk B, 
Przedstawił: Sekretarza Miasta – Piotr Janowski 
Po krótkim wysłuchaniu uzasadnienia projektu uchwały i krótkiej dyskusji Przewodniczący 
Komisji poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały. 
Przegłosowano: 
za – 3 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk C, 
Przedstawił: Sekretarza Miasta – Piotr Janowski 
Po krótkim wysłuchaniu uzasadnienia projektu uchwały i krótkiej dyskusji Przewodniczący 
Komisji poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały. 
Przegłosowano: 
za – 3 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
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d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029   
– druk D, 

Przedstawił: Sekretarza Miasta – Piotr Janowski 
Po krótkim wysłuchaniu uzasadnienia projektu uchwały i krótkiej dyskusji Przewodniczący 
Komisji poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały. 
Przegłosowano: 
za – 3 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
e) uchylająca uchwałę w sprawie opłat od posiadania psów – druk E, 
Przedstawił: Wnioskodawca projektu uchwały Sz. Jonko 
Po krótkim wysłuchaniu uzasadnienia projektu uchwały i krótkiej dyskusji Przewodniczący 
Komisji poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały. 
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
f) w sprawie petycji mieszkańców osiedla Bolesława Śmiałego, Zwycięstwa, Gryfitów oraz 

mieszkańców domków jednorodzinnych w sprawie placu zabaw dla dzieci – druk F. 
Radny Sz. Jonko zgłosił wniosek formalny aby zdjąć z porządku obrad powyższy projekt 
uchwały. Uzasadnił to tym, że Przewodniczący Rady dał już wyczerpującą odpowiedź w tej 
sprawie i nie widzi sensu aby komisja to opiniowała.  
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wyżej wymieniony wniosek. 
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 
 
Ad 3 
W sprawach różnych nie poruszano istotnych spraw. 
 
Ad 4  
Po wyczerpaniu tematyki komisji o godzinie 1242 zakończono posiedzenie.  
 
 
Protokółowała: 
D. Holczewska – Szydłowska                                
 
 
                                                                                             Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                              / -/ Mariusz Smoliński 
                                                                                                                                                                                 
                                                                                       
                                                                         
                                                                     
 
 
 
 
 
 
 


